
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 11.3. 2008 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů): Bunc, Vlčková 

Program: 

1. Kontrola zápisu – po zapracování příloh byl schválen zápis z únorového zasedání (7 
pro, 4 se zdrželi, 0 proti)  

2. Výsledky hospodaření FTVS za rok 2007 – ekonom FTVS prezentoval přehledně i s 
komentáři čerpání rozpočtu za rok 2007. Čerpání bylo schváleno (13 pro, 0 proti, 0 se 
zdržel)  

3. Poplatky za studium – tajemnice FTVS vysvětlila některé body návrhu. Poté bylo 
opatření děkana 46/2008 schváleno (13 pro, 0 proti, 0 se zdržel)  

4. Předseda AS informoval o výsledcích schůzky zástupců vedení FTVS, odborové 
organizace a AS ohledně letního dětského tábora ve Stráži n.N. Jednání skončilo 
dohodou na částce 190 000 Kč (včetně DPH) kterou zaplatí odborová organizace za 
pronájem střediska pro letní dětský tábor.  

5. byla schválena pracovní skupina pro jednání s děkanem FTVS ohledně kritérií 
vědecko-pedagogického výkonu ve složení Kračmar, Hojka, Jelen, Perič, Martínková, 
Sűss. Předseda AS je pověřen sjednáním úvodní schůzky.  

6. Purace vnitřních legislativních předpisů – na základě pokynu AS UK je nutno 
přistoupit k úpravám legislativních předpisů (statut, řády apod.). AS FTVS pověřuje 
kolegu Kračmara řízením přepracovánía spoluprací s vedením FTVS.  

7. Členové AS mají možnost vyjádřit se k tzv. „bílé knize“ (interní materiál!!) a 
připomínky zaslat předsedovi AS.  

8. Předseda studentské komory AS informoval o výsledcích ankety o „prostředí“ FTVS 
provedené členy komory. Oficiální výsledky budou zveřejněny na internetu.  

9. Různé 

• Předseda legislativní komise doporučil mobilizaci členů akademické obce ve smyslu 
propagace FTVS na veřejnosti.  

• K otázce pravidel hodnocení vědecko-pedagogického výkonu senát konstatuje: 

Z důvodů dlouhodobě rostoucích nejasností ve vědecko-pedagogické koncepci FTVS, 
zejména nedefinovaných pravidel v oblasti „příslušnosti“ vědecko- pedagogických 
pracovníků do jednotlivých „výkonových“skupin (vědeckých, pedagogických, pracovišť či 
jednotlivců podporovaných, nepodporovaných atd.) a jednoznačnosti vize směrování FTVS a 
jejího naplňování, v nejasnostech při plnění elementárních pravidel hodnocení výkonu všech 
zaměstnanců FTVS, vyzívá senát děkana FTVS k formulaci řešení následujících palčivých 
otázek přímo se týkajících další existence FTVS 

Jedná se zejména o: 

Oblasti vědy – podpora a hodnocení ( setrvání FTVS na UK jako fakulta universitní či  



nikoliv, uznatelné výsledky, čerpání institucionálních prostředků jednotlivými pracovišti atd.) 
Specifikaci vyučovaných předmětů a jejich kreditní hodnocení ( množství předmětů, kreditová 
nevyváženost, vazba kredit – předmět - kvalifikace atd. ) 

Oblast výuky – podpora a hodnocení ( preference předmětů – vize vývojeFVTS, akreditace 
oborů, kvalifikaceučitelů a další) 

Kvalita vedení – postavení FTVS na UK v souvislosti s ekonomií a vizí do budoucna. 

• Senát vyšel vstříc děkanovi FTVS v řešení existenčních otázek fakulty a navrhl 
pracovní skupinupro jednání s děkanem v uvedených otázkách. Pan děkan FTVS 
návrh této spolupráce přijal 

• AS pověřuje předsedu studentské komory jednáním s děkanem o zřízení dvou 
cen:cena „za studium“ a cena „za propagaci FTVS“ 

• AS pozve na příští zasedání nového proděkana pro rozvoj za účelem prezentace jeho 
představ o dlouhodobé koncepci dalšího rozvoje FTVS 

V Praze 25.3. 2008 

Zapsal: M. Tůma  
Schválil: V. Süss 

 


